



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

10/18

26 April 2018

CELEBRATING 20th ANNIVERSARY SENIORS WEEK

At the Ordinary Meeting of Council held on Tuesday 24 April 2018, Council resolved to conduct the 20th Anniversary Seniors Week on Christmas Island from **16-22 July 2018**.

The Shire of Christmas Island has been promoting Seniors Week on the Island since 1999. This annual event, now in its twentieth (20th) year, is only possible with the support of individuals, business groups and community organisations.

Seniors Week celebrates the contribution that older people have made to the community.

Seniors Week on Christmas Island also promotes a positive understanding of ageing in our community, encourages seniors to enjoy an active and healthy lifestyle, and facilitates the involvement of community groups and organisations in presenting activities for seniors.

The Shire of Christmas Island is inviting sponsorship from business groups, community organisations and interested individuals to assist in presenting this meaningful event. The generosity of past sponsors has ensured that our seniors enjoy the week's activities. It is hoped that many groups and individuals previously involved will continue to contribute through in-kind support, activities or donation.

For sponsorship and further information about the 20th Anniversary Seniors Week, please contact Council's Manager Community Services, Mr CHEW Boon Beng on 9164 8300 ext 233, mobile telephone 0439215304 or email chew@shire.gov.cx

David Price
Chief Executive Officer



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

10/18

26 April 2018

MERAYAKAN ULANG TAHUN KE-20 MINGGU WARGA EMAS

Di Mesyuarat Biasa Majlis yang diadakan pada hari Selasa 24 April 2018, Majlis memutuskan untuk mengadakan Minggu Warga Emas Ulang tahun ke-20 di Pulau Krismas dari **16-22 Julai 2018**.

Wilayah Pulau Krismas telah mempromosikan Minggu Warga Emas di Pulau sejak tahun 1999. Acara tahunan ini, sekarang dalam tahun ke-20, hanya mungkin dengan sokongan individu, kumpulan perniagaan dan organisasi masyarakat.

Minggu Warga Emas merayakan sumbangan orang yang lebih tua telah buat kepada komuniti.

Minggu Warga Emas di Pulau Krismas juga mempromosi pemahaman positif penuaan dalam komuniti kami, menggalakkan warga emas untuk menikmati gaya hidup aktif dan sihat, dan memudahkan penglibatan kumpulan komuniti dan organisasi dalam membentangkan aktiviti untuk warga emas.

Wilayah Pulau Krismas dalam mempelawa penajaan daripada kumpulan perniagaan, organisasi komuniti dan individu berminat untuk membantu dalam membentangkan acara bermakna ini. Kemurahan hati penaja lalu telah memastikan warga emas kami menikmati aktiviti minggu itu. Diharapkan bahawa banyak kumpulan dan individu sebelum ini yang terlibat akan meneruskan untuk menyumbang melalui sokongan barangan, aktiviti atau derma.

Untuk penajaan dan maklumat lanjut tentang Minggu Warga Emas 2018, sila hubungi Perkhidmatan Komuniti Pengurus Majlis, En CHEW Boon Beng di 9164 8300 samb 233, telefon mudah alih 0439215304 atau e-mel chew@shire.gov.cx

David Price
Ketua Pegawai Eksekutif



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

10/18

26 April 2018

慶祝『長者週』20週年

於 2018 年 4 月 24 日星期二召開的市議會常務會議上，市議會議決於 2018 年 7 月 16 日至 22 日舉辦『長者週』20 週年紀念慶祝。

聖誕島市政局自 1999 年開始就已經在島上主辦『長者週』。這項一年一度的活動，如今已經進行到第 20 週年，它是在本島許多熱心人士、商家及社團組織的大力支持下才得以持續舉辦的。

聖誕島上的『長者週』是為了慶祝年長者們對本島社區所作出的貢獻。

聖誕島『長者週』也藉此機會創導本島社區對年長者老化問題的正面理解，鼓勵年長者們享受積極健康的生活方式，並促進社區團體和組織的參與、為年長者們安排一系列的慶祝活動。

聖誕島市政局謹此邀請各商業團體、社團組織，以及所有感興趣的個人協助這項具有意義的活動。往年贊助者的慷慨表現都使到本島年長者們享受和歡渡一週的多樣式慶祝活動。我們希望曾經參與這項活動的各組織團體和熱心人士都能夠繼續透過實際的支持活動或捐獻再次做出貢獻。

關於贊助 20 週年『長者週』的更多資訊，請聯絡聖誕島市政局社區服務部經理 Chew Boon Beng 先生，電話：9164 8300 支線 233，手機：0439215304 或電子郵件：chew@shire.gov.cx

David Price
首席執行官